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ZASTUPITELSTVO    

OBCE DUBENEC 

 

 

 

 
16. 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ 
 

Zastupitelstva obce Dubenec 
konaného dne 29.05.2024 

 
Pan starosta zahájil jednání zastupitelstva obce Dubenec v 19:04 hodin. Přítomni byli členové 
ZO: Jaroslav Huňat, Veronika Bašová, Petr Čtvrtečka, Renata Derdová, Irena Hlavová, 
Radomír Joneš, Petr Krejčí a Luboš Lesák.  
 
Z jednání byli omluveni Ondřej Janeček, Stanislav Šimek a Bohumil Tomášek 

1. Schválení programu 
Pan starosta uvítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je zastupitelstvo usnášení schopné 
v počtu 8 přítomných zastupitelů. Poté přečetl program jednání zastupitelstva, tak jak byl 
navržen v pozvánce.  
 
Dne 22.05.2024 byla rozeslána a zveřejněna pozvánka s tímto programem jednání. 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4. Projednání závěrečného účtu obce Dubenec za rok 2023 
5. Projednání účetní závěrky obce za rok 2023 
6. Projednání rozpočtové změny č. 2/2024 
7. Diskuse, závěr 

 
Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda chtějí měnit, nebo doplnit program jednání. Ze strany 
zastupitelů nebyl žádný požadavek na změnu programu jednání a bylo přistoupeno 
k hlasování. 
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155/2024-16.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje program zasedání dne 29.05.2024: 

1) Schválení programu zasedání.  
2) Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3) Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4) Projednání závěrečného účtu obce Dubenec za rok 2023 
5) Projednání účetní závěrky obce za rok 2023 
6) Projednání rozpočtové změny č. 2/2024 
7) Diskuse, závěr 

8-0-0  

2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele 
usnesení  
Zapisovatelem zápisu jednání ZO Dubenec dne 29.05.2024 byl navržen Petr Krejčí, 
ověřovateli zápisu Radomír Joneš a Luboš Lesák, zpracovatelem usnesení Petr Čtvrtečka. 
Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda souhlasí s nominací a poté přečetl usnesení. 
 
156/2024-16.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje zapisovatelem zápisu Petra Krejčího 
b) schvaluje ověřovateli zápisu Radomíra Joneše a Luboše Lesáka 
c) schvaluje přípravou návrhu usnesení Petra Čtvrtečku 

8-0-0 

3. Informace o činnosti OÚ Dubenec a ZO Dubenec 
 

Pan starosta krátce shrnul dění v obci, za uplynulé dva týdny. Začal s projekty, které obec 
připravuje, nebo již realizuje: 
Rozvojová zóna: 

- Obec Dubenec stále čeká na dokončení stavebního povolení ČEZ Distribuce, dle 
sdělení projekční kanceláře Rydval elektro je projekt připraven k podání na 
stavební úřad při Mě.Ú. Dvůr Králové nad Labem. 

- Připravujeme dotaci na zasíťování a na projektovou dokumentaci 
- Proběhlo opět jednání s CETIN o zasíťování optickými vlákny pro rychlý internet 

připojený o optickému rozvaděči na parkovišti u obecního úřadu. 
 

Chodníky III.etapa 
- Pan starosta oznámil, že dotace je proplacena v celkové výši 7 036 225,99 Kč. 

Nyní je projekt převeden do stavu užívaní a udržitelnosti. 
- Udržitelnost projektu je 5 let. 
- V průběhu června až srpna bude dobudována kamenná opěrná zítka. 

 
Cesta C45 Kalnovec: 

- Žádosti o platbu byla odeslána a formálně schválena, čekáme na proplacení 
770.799,- Kč dotace na stavbu. 
 

Fotovoltaické elektrárny, čp.153 – požární zbrojnice, čp.16 
- Smlouva se zhotovitelem bude podepsána první týden v červnu, realizace do 

dvou měsíců od podpisu smlouvy. 
 

Revitalizace veřejného prostranství před OÚ 
- Byla podána žádost o stavební povolení. 
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- Byly vzneseny námitky proti celému projektu ze strany majitelky sousedního 
pozemku. Stavební úřad stanovil projednání na 13.6.2024 

- Proběhlo jednání s poskytovatelem dotace, zatím úspěšně. 
 
Územní plán Dubenec – aktualizace 

- Připravuji výběrové řízení na dodavatele. 
 
DČOV Dubenec: 

- Máme dokončeny projekty posledních náhradníků, na vodoprávní úřad bude 
příloha s podpisy dodána do 5.6.2024 

- Aktivně komunikujeme s BAKem o přípravě projektu a čekáme na zahájení. 
 
RADON MŠ: 

- Výběrové řízení připravujeme na květen, bude vypsáno 20.05.2024. – právě 
probíhá 

- Obálky s nabídkami se budou otevírat 12.6.2024. 
 
- Byl zahájen projekt protierozních opatření a biokoridoru v horním Dubenci. 

 
o Zde řešíme mírné nesoulady s nátoky do zasakovacích příkopů – 

vyřešeno změnou nátoku 
 

- Projekt opravy cesty „U studánky“ – všechny potřebné dokumenty byly podepsány 
vlastníky a připravujeme podání na stavební úřad. 
 

Technické služby a údržba zeleně 
Pan starosta krátce promluvil o stavu údržby zeleně. 
Ze servisu se vrátil traktor Carraro a okamžitě se zapojil do prací na štěpkování větví a dále 
na mulčování trávy. 
Zametací nástavbu odvážíme na opravu cca 21.5.2024 
Zaměstnanci sečou trávu v celé obci. U nové sekačky Spider byla provedena záruční oprava 
dálkového ovládání.  
V obci proběhne druhá etapa svozu velkoobjemového a nebezpečného odpadu. S hasiči bylo 
domluveno vystěhování sklepu hasičárny. Pan starosta zařídí odvoz odpadu přímo od 
hasičárny. 
 
Sport a kultura 
Pan starosta krátce pohovořil o kulturních a sportovních akcích. 
Na úvod poděkoval všem organizátorům a dobrovolníkům, kteří se podíleli na 
bezproblémovém průběhu spolkového dne. K panu starostovi se dostaly jen samé pozitivní 
odezvy. 
Paní Derdová uvedla, že lístky na divadlo se podařilo vyprodat cca za 17 hodin od oznámení. 
Bohužel, někteří zájemci těžce nesli, že se na ně už nedostalo. Paní Derdová se rozhodla o 
ukončení pořádání divadelních zájezdů. Rozhodnutí bylo velmi těžké, protože Paní Derdová 
se ráda starala o zařizování zájezdů a divadlo bylo pro ni vášní. Ale neustálé konflikty a stres 
jí braly energii a náladu. Proto se rozhodla, že je lepší ukončit tuto část své činnosti a soustředit 
se na jiné aktivity, které ji budou více bavit. 
Pan Čtvrtečka pozval zastupitele na hasičské soutěže, které v letních měsících proběhnou. 

4. Projednání závěrečného účtu obce Dubenec za rok2023 
Pan starosta přednesl zprávu o Závěrečném účtu obce. Všechny dokumenty Závěrečného 
účtu za rok 2023 byly řádně zveřejněny na úřední desce dne 6.5.2024, včetně auditorské 
zprávy bez výhrad. Pan starosta navrhl závěrečný účet schválit. Nebylo dotazů, ani 
připomínek. Pan starosta dal hlasovat o usnesení. 
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157/2024-16.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec vyslovuje souhlas s celoročním hospodařením Obce Dubenec a 
schvaluje Závěrečný účet obce Dubenec za rok 2023, včetně zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření Obce Dubenec za rok 2023 bez výhrad. 

8-0-0 

5. Projednání účetní závěrky obce za rok 2023 
Pan starosta oznámil, že účetní závěrka obce byla zveřejněna společně s návrhem 
závěrečného účtu. Výsledek hospodaření obce za rok 2023 byl 7.150.270,33 Kč. Jako každý 
rok navrhl starosta převést výsledek na účet 432 jako výsledek hospodaření předcházejících 
účetních období. 
Nebylo dotazů, ani připomínek, pan starosta nechal hlasovat o usnesení. 
 

158/2024-16.ZO 
Zastupitelstvo Obce Dubenec 

a) nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla v rozsahu předložených podkladů v 
souladu s §4 vyhlášky č. 220/2013 věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a 
finanční situace účetní jednotky, 

b) schvaluje převod hospodářského výsledku ve výši 7.150.270,33 Kč na účet 432 - 
výsledek hospodaření předcházejících účetních období, 

c) tímto schvaluje účetní závěrku obce Dubenec za rok 2023. 
8-0-0 

6. Projednání rozpočtové změny č. 2/2024 
Pan starosta předložil k projednání návrh rozpočtové změny č. 2/2024, který sestavila paní 
Jana Řeháková, účetní obce. Na straně příjmů jde o úpravy daňových příjmů, na straně výdajů 
prostředky na nákup sekačky Spider a prostředky na malování a úpravu kanceláří na OU. 
Nebylo dotazů, ani připomínek. Pan starosta nechal hlasovat o usnesení. 
 
159/2024-16.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje rozpočtovou změnu č. 2/2024 

8-0-0 

7. Diskuse, závěr 
Pan starosta otevřel diskusi. 

- Pan Volšička se dotázal na opravu místní komunikace k poště a dále k dalším 
nemovitostem v dolním Dubenci. 

o Pan starosta mu sdělil, že se domluvil s SUS Dvůr Králové n.L. aby při opravě 
hlavní silnice III. Třídy opravili i místní komunikaci k poště. Bohužel to v první 
části, kdy se opravovala cesta v obci nestihli. Pan starosta opravu u SUS 
zaurguje. 

- Pan Čtvrtečka oznámil, že obě hasičské Tatry v červnu čekají opravy. Jednotka bude 
stále schopná vyjet, auta se budou opravovat postupně. 

- Ředitelka školy Mgr. Jonešová se dotázala na organizaci rekonstrukce školky v rámci 
protiradonových opatření. Především kvůli koordinaci dovolených zaměstnanců. Dále 
uvedla, že je nutné předem koordinovat stěhování.Pan starosta jí odpověděl, že obálky 
se otevírají 12.6.2024 a ihned poté co bude znát vítěze výběrového řízení, zahájí s ním 
jednání o předání staveniště a koordinaci dalších úkonů. Stavba by měla být 
dokončena do konce srpna tak, aby provoz ve školce nemusel být omezen. 

            Dále paní ředitelka oznámila: 
o Všichni žáci 9. třídy dostali na střední školy a učiliště. 
o Z 7 třídy odchází 3 žáci na gymnázium, což komplikuje počet dětí ve stávající 
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třídě a tzv PhMax, kdy nebude již možné půlit hodiny. 
o Učitelům manželům Malým si zkrátily úvazky, a jejich hodiny převezme paní 

učitelka Buňatová. 
o Proběhne rozloučení s žáky 9. třídy. 
o Do 1. třídy nastupuje 23 žáků. 
o Školka na čp.239 po rekonstrukci podlah bude mít opět dvě oddělení a nastoupí 

4 nové učitelky.  
- Pan Čtvrtečka se vyjádřil k činnosti finančního výboru a kontrole hospodářské činnosti 

obce. Sdělil, že obec hospodařila dobře, jen velkým zásahem do hospodaření v oblasti 
pitné vody byla úplná výměna čerpadla vrtu, která v loňském roce proběhla.  

o Pan starosta sdělil, že obec si tvoří tzv. fond obnovy a bylo možné z něj čerpat, 
ale nechal tyto peníze v rezervě, pokud by oprava byla ještě dražší. Dále uvedl, 
že se může zastupitelstvo domluvit a do fondu obnovy zasílat větší částku. 

o Dále se diskutovalo o tzv. dvojsložkové ceně vodného, kdy se oddělí cena za 
vodu a cena za vodoměr, protože někteří odběratelé používají svoji vodu a 
obecní zapínají pouze v případě, že jim jejich voda dojde. Pan starosta zpracuje 
návrh na cenu složky za platbu za vodoměr. Ten je podle vyhlášky nutné měnit 
jednou za 5 let, kvůli přesnosti, podle jeho odhadu by to bylo cca 500,- Kč za 
rok, tedy při čtvrtletním účtování 125,- Kč. 

 
Pan starosta poděkoval zastupitelům a hostům za účast na jednání. V 19:55 hod. bylo jednání 
ukončeno.  
 
Přijatá usnesení ZO Dubenec ze dne 24.05.2024 - viz. příloha č.1 - 16. VÝPIS USNESENÍ 
ZO Dubenec konaného dne 24.05.2024.  
Příloha č.2 – Prezenční listina  
Příloha č.3 – Rozvaha za 2023 
Příloha č.4 – Návrh rozpočtového opatření č. 2/2024 
 
Datum vyhotovení zápisu: 24.05.2024  
Datum vyhotovení čistopisu zápisu: 13.6.2024  
 
 
Starosta obce:   Jaroslav Huňat, v.r.  
  .......................................  
  Jaroslav Huňat  
Ověřovatelé zápisu: 
 
  Radomír Joneš, v.r.   Luboš Lesák, v.r.  
  ..........................................   .......................................  
 Radomír Joneš   Luboš Lesák 


